
 

 

 

 

 

Magyar Urbanisztikai Társaság Győr-Moson-Sopron megyei területi csoport 
 

MUT GYMS megyei csoport – Tisztújító taggyűlés 
Feljegyzés 

 
Helyszín: Közgazdaság- és Regionális Tudományi Kutatóközpont Regionális Kutatások 

Intézete 
Nyugat-magyarországi Tudományos Osztály, 9022 Győr, Liszt Ferenc utca 10. 

 
Dátum: 2022. június 1. 15:00 óra 

 

Jelenlévők: Csányiné Szemerédi Eszter, Jóna László, Körmendy János, Németh Gyula, 
Somfai András 

 

Napirendi pontok: 

 

1. Tisztújító gyűlés 
Jóna László megtartotta bevezető beszédét, melyben kihangsúlyozta, hogy célja a győri 
MUT csoport újraindításának kezdeményezésével az, hogy a MUT Győr-Moson-
Sopron megyei csoportjának elhunyt elnöke Lados Mihály munkáját folytatva egy 
valódi szakmai fórummá fejlődjön a csoport, ahol valamennyi az urbanisztikában 
érintett szakember, és a döntéshozók párbeszédet tudnak folytatni egymással az aktuális 
városi problémákról, kihívásokról. Ezzel együtt pedig folytatni a megkezdett Smart City 
sorozatot, ami a 2015-ös indulásnak az egyik alappillére volt. A jelenlévők 
támogatásával megnyitotta a tisztújító ülést.  
 
A gyűlés szavazóbiztosa Németh Gyula volt. Az összesítés alapján a jelenlévők 
egyhangúlag támogatták Jóna Lászlót elnökként, Csányiné Szemerédi Esztert pedig 
titkárként.  
Összesítés: Jóna László részére 5 igen, Csányiné Szemerédi Eszter részére 5 igen. 
Írásban egy szavazat érkezett, Jóna László és Csányiné Szemerédi Eszter jelölését is 
támogatva.  

 
 

2. Témajavaslatok 
Jóna László ezt követően javaslatokat tett azokra a témákra, amelyekről a csoport 



szakmai párbeszédet folytathatna. A csoport első rendezvénye várhatóan szeptemberben 
kerül majd megrendezésre, témájaként pedig az új győri kulturális negyedet javasolta. 
Jóna László a tervezéssel megbízott Rosta Csabával fog egyeztetni egy lehetséges 
előadásról. Második témajavaslata a győri rendezési terv kérdése, amelyről a szokásos 
körrel tarthatna a csoport egy workshop keretében véleménycserét. Harmadik javasolt 
témaként a győri uszoda és az Egyetem bővítésének (Kekszgyár) kérdése volt.  
 
 

3. További témák 
Jóna László javasolta az új győri főépítész Szaksz Vince bevonását a szakmai fórum 
munkájába.  
 
A Facebook-csoportban és e-mailben érdemes lenne a tagokkal megosztani a győri 
fejlesztési kérdőívet. Javaslatként fogalmazódott meg, hogy Győr jövőjéről a Tudomány 
Ünnepén érdemes lenne egy szakmai konferenciát szervezni és erre a médiát is 
meghívni.  
 
Kérdésként fogalmazódott meg az is a jelenlévők részéről, hogy az újraindításával csak 
győri akar-e a csoport maradni? Az elmúlt évek azt igazolták, hogy a megyéből nem 
volt mozgolódás és részvétel az eseményeinken.  
 
 
 


